
IZBORNA SKUPŠTINA 2002. 
 

ZAPISNIK Izborne skupštine Zagrebackoga badmintonskoga saveza održane 17. sijecnja 
2002., u Domu sportova, Trg sportova 11, soba 16, od 16.30 do 18 sati.  

Nazocni:  
Igor Zdenjak, Zvonko Moric (Max); Šime Zekan. Lidija Petrinovic Zekan (Medvedgrad 1998); 
Davorka Pavlicic, Alan Pospišil (Nika); Miljenko Benko, Marijan Rihtar (Purger); Janko Hranilovic, 
Tomislav Bojnicic, Mladen Nedov (Ružmarinka); Dubravka Ciliga, Mirjana Juriša (BK Silent); 
Mladen Loncarec, Roman Cvetko, Irena Cvetko (Stella); Andrea Kazesovic, Darko Kazesovic 
(Zagreb Maksimir). 
Takoder nazocni:  
Marinko Šišak, Ratko Cvetnic, Mario Hadžihalilovic.  

Predsjednik Saveza Šišak pozdravio je nazocne i otvorio sjednicu.  

1. Izbor Verifikacijskoga odbora  
1.1 Izbor  
Predsjednik Saveza predložio je u Verifikacijski odbor Andreu Kazesovic, Mladena Nedova i 
Romana Cvetka.  

Prihvaceno jednoglasno.  

1.2 Izvještaj o kvorumu  
Verifikacijski odbor podnio je sljedeci izvještaj: nazocno 24 skupštinara, za kvorum je potrebno 
18, a nadpolovicnu vecinu cini 13 glasova, te stoga Skupština može zapoceti sa radom.  

Prihvaceno jednoglasno.  

1.3 Usvajanje dnevnoga reda 
Buduci da nitko od skupštinara nije imao prijedloga izmjena Predsjednik Saveza dao je dnevni red 
na izglasavanje.  

Prihvaceno jednoglasno.  

2. Ovjera Zapisnika Godišnje skupštine Saveza održane 21. svibnja 2001.  

Buduci da nitko nije imao primjedbi na Zapisnik, predsjednik Saveza predložio je ovjeru 
Zapisnika.  

Prihvaceno jednoglasno.  

3. Usvajanje Izvješca za godinu 2001.  

Predsjednik Saveza skrenuo je pozornost skupštinarima na priložene izvode iz Plana za 2001. te 
na Iskaz prihoda i rashoda. Objasnio je osnovne financijske parametre ukazavši na raskorak 
izmedu predvidenih i realiziranih sredstava iz Proracuna. No, naglasio je da se program ostvaruje 
redovno, a da je osvajanjem osmoga mjesta na Polonia Cupu, te apsolutnom dominacijom 
zagrebackih igraca na domacim natjecanjima zakljucena uspješna godina Saveza. Buduci da nije 
bilo rasprave po ovome pitanju predsjednik je predložio da se izvještaj prihvati. 



Prihvaceno jednoglasno.  

4. Razrješenje dosadašnje uprave Saveza uz istodobni izbor predsjedavajucega za 
nastavak sjednice do izbora novoga predsjedavajucega.  

U kracem uvodu predsjednik Saveza naglasio je da zbog naraslih obveza koje ima u svojoj 
profesionalnoj djelatnosti, više nije u mogucnosti pratiti potrebe ove dužnosti. Zahvalio je svim 
suradnicima i predložio da se uprava Saveza u sastavu: Marinko Šišak, predsjednik, clanovi 
Upravnoga odbora: Ratko Cvetnic, tajnik Saveza, Silvio Jurcic, Željko Miškulin, Andrea Radeljak, 
Željko Rudic; povjerenik Školske lige Renata Hadžihalilovic; razriješi dužnosti te da se do izbora 
novoga predsjednika za predsjedavajucega sjednice izabere Ratko Cvetnic.  

Prihvaceno jednoglasno.  

Predsjedavajuci Cvetnic zahvalio je bivšem predsjedniku Saveza na doprinosu, osobito onom u 
prvim godinama djelovanja, kada je svojim zalaganjem omogucio da Savez preskoci 
nepogodnosti pocetnih stepenica rada te brzo stekne povoljan status u sustavu gradskoga sporta.  

5. Izvještaj Verifikacijskoga odbora o kvorumu novoga saziva Skupštine.  

Verifikacijski odbor izvijestio je da nema promjena u odnosu na izvještaj iz tocke 1.2.  

Prihvaceno jednoglasno.  

6. Usvajanje novoga Statuta Saveza.  

Tajnik Saveza ukratko je izložio osnove priloženoga Prijedloga Statuta, naglasivši da se radi o 
aplikaciji statutarnoga modela koji funkcionira u nacionalnom Savezu. Buduci da nije bilo 
zainteresiranih za raspravu, predsjedavajuci je dao prijedlog da se Statut prihvati.  

Prihvaceno jednoglasno.  

6.1 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o skupštinskome kvorumu po novom Statutu  
Verifikacijski odbor podsjetio je da po novome Statutu svaka clanica prijavljuje po dva 
predstavnika u skupštini, a ti su: Igor Zdenjak, Zvonko Moric (Max); Šime Zekan. Lidija Petrinovic 
Zekan (Medvedgrad 1998); Davorka Pavlicic, Alan Pospišil (Nika); Miljenko Benko, Marijan Rihtar 
(Purger); Janko Hranilovic, Mladen Nedov (Ružmarinka); Dubravka Ciliga, Mirjana Juriša (BK 
Silent); Mladen Loncarec, Roman Cvetko (Stella); Andrea Kazesovic, Darko Kazesovic (Zagreb 
Maksimir).To znaci da je nazocno 16 skupštinara, odnosno puni kvorum, a natpolovicnu vecinu 
cini 9 glasova.  

Prihvaceno jednoglasno.  

7. Izbor dužnosnika Saveza u nadležnosti Skupštine  
7.1 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura  
Verifikacijski odbor izvijestio je da su za dužnost predsjednika Saveza stigle tri kandidature, za 
dužnost tajnika dvije za istoga kandidata, za dužnost clana Upravnoga odbora tri kandidature, te 
još dvije nepotpune, te još jednu nepotpunu pristiglu nakon roka, te još jedan dopis pristigao 
nakon roka u kojem clan kluba najavljuje kandidaturu iz svoga kluba, koja medutim nije pristigla. 
Predsjedavajuci Cvetnic skrenuo je pozornost na statutarni mandat ovoga saziva koji traje do 
godine Ljetnih olimpijskih igara, dakle do 2004. godine.  



Vecinom glasova Skupština je sve kandidature kao i navedeni dopis ocijenila valjanima.  

7.2 Izbor predsjednika Saveza  
Predsjedavajuci Cvetnic ukratko je predstavio pristigle kandidature ? Miljenka Benka (prijedlog 
Purgera), Marija Hadžihalilovica (prijedlog Stelle) i Lidije Petrinovic Zekan (prijedlog Medvedgrada 
1998), te dao rijec kandidatima. Kandidat Benko izjavio je da odustaje od kandidature jer smatra 
da kandidatkinja Petrinovic Zekan pruža bolje strucne reference i više odgovara zahtjevima 
dužnosti. Buduci da daljnje rasprave nije bilo prišlo se glasovanju.  

Verifikacijski odbor ustanovio je da je Lidja Petrinovic Zekan dobila 10, a Mario Hadžihalilovic 6 
glasova te je time kandidatkinja Petrinovic Zekan vecinom glasova izabrana za predsjednicu 
Saveza. (Odluka 1 u privitku)  

Predsjednica Saveza preuzela je vodenje sjednice te se zahvalila na izboru, a bivšem 
predsjedniku Saveza Šišku zahvalila je na svemu što je ucinio za zagrebacki badminton.  

7.3 Izbor tajnika Saveza  
Predsjednica je predstavila jedinu kandidaturu, dosadašnjeg tajnika Cvetnica (prijedlozi Nike i 
Stelle). Kandidat je skrenuo pozornost na mogucnost da u toku dodijeljenoga mandata prijede u 
strucnu službu HOO-a, ako se takva prilika ispostavi.  

Nakon glasovanja Verifikacijski odbor ustanovio je 14 glasova za i 2 protiv izbora kandidata te je 
time kandidat Cvetnic vecinom glasova izabran za tajnika Saveza. (Odluka 2 u privitku)  

Tajnik Saveza zahvalio je na izboru.  

7.4 Izbor Upravnoga odbora Saveza  
Nakon predstavljanja kandidatura Romana Cvetka (Stella), Vanje Kalinovic (Silent), Andreje 
Kazesovic (Zagreb Maksimir), Ivanke Pokorni (Nika), Marijana Rihtara (Purger), Berislava Šarica 
(Max), Šime Zekana (Medvedgrad 1998), prišlo se glasovanju koje je od 7 kandidata trebalo dati 
šest odbornika. Verifikacijski odbor utvrdio je da su u prvome krugu natpolovicnu vecinu dobili svi 
kandidati, ali kandidatkinja Pokorni i kandidat Šaric najmanje, po 10 glasova, pa je za preostalo 
odbornicko mjesto glasovano u drugome krugu. Verifikacijski odbor ustanovio je da u drugome 
krugu ni jedan od to dvoje kandidata nije dobio natpolovican broj glasova, nego oboje po osam, 
pa je predloženo da se za odbornike izaberu Cvetko, Kalinovic, Kazesovic, Rihtar i Zekan, a da se 
za ispražnjeno mjesto izbor obavi na sljedecoj skupštini.  

Prihvaceno jednoglasno. (Odluka 3 u privitku)  

7.5 Izbor stegovnoga suca Saveza 
Za ovu dužnost nije bilo kandidatura.  

8. Odluka o ugovoru sa trenerom selekcija Bendinom  

Ovu temu ukratko su objasnili predsjednica i tajnik Saveza koji je napomenuo da bilo kakvi akti 
nemaju važnost sve dok Zagrebacki športski savez ne donese svoj Plan za 2002. i sukladno sa 
time ne obnovi svoj ugovor o razvojnom programu sa Savezom.. Nekoliko upita u vezi priloženih 
ugovora imali su skupštinari Juriša, Zekan i Kazesovic. S obzirom na osjetljivost teme - 
predloženo je da se ova odluka stavi u nadležnost Upravnoga odbora Saveza koji je treba riješiti 
na svojoj prvoj sjednici, a do tada ostaje status quo.  

Prihvaceno jednoglasno. (Odluka 4 u privitku).  



9. Usvajanje Plana rada za godinu 2002.  

Kraci uvod ovoj temi dao je tajnik Saveza Cvetnic naglasivši da novo rukovodstvo Zagrebackoga 
športskoga saveza insistira na što vecoj podudarnosti planiranoga i provedenoga, osobito na 
podrucju koje je proracunski financirano, pa ce i zadatak nove uprave biti da to uzme u obzir. 
Iako nije priložen poseban prijedlog Plana, iznio je mišljenje da u priloženom Prijedlogu ZŠS-a, 
zatim planu rada koji je istakla predsjednica Petrinovic Zekan, te priloženome Pravilniku o 
raspodjeli ima dovoljno osnova da se isti usvoje kao planski dokumenti, a konkretnu doradu plana 
i programa da izradi Upravni odbor. Predsjednica je takav prijedlog dala na izglasavanje.  

Prihvaceno jednoglasno.(Odluka 5 u privitku)  

10. Ostalo 

Pod ovom tockom tajnik Savez upoznao je nazocne s pripremom odlaska juniorske reprezentacije 
na Finlandia Cup, koji je ? intervencijom bivših odbornika Saveza, ujedno direktora i tajnika 
Hrvatskoga badmintonskoga saveza, Miškulina i Cvetnica ? omogucio Gradski ured za 
obrazovanje i sport, dotacijom od 15.000 kuna.  

Buduci da više nije bilo prijedloga predsjednica je zakljucila sjednicu.  

  

Predsjednik Saveza do tocke 4. - Marinko Šišak  

Zapisnicar te predsjedavajuci od tocke 4. do tocke 7.2 - Ratko Cvetnic 

Predsjednica Saveza Lidija Petrinovic Zekan  

 

ODLUKE: 

Izborne skupštine Zagrebackoga badmintonskoga saveza održane 17. sijecnja 2002.  

1. Za predsjednika Saveza izabire se Lidija Petrinovic Zekan.  

2. Za tajnika Saveza izabire se Ratko Cvetnic  

3. U Upravni odbor Saveza izabiru se clanovi: Roman Cvetko, Vanja Kalinovic, Andrea Kazesovic, 
Marijan Rihtar, Šime Zekan, a izbor preostaloga clana obavit ce se na prvoj sljedecoj Skupštini 
Saveza. 

4. Odluku o daljnjem ugovoru sa trenerom selekcija Bendinom donijet ce Upravni odbor na prvoj 
sjednici, a nakon što Zagrebacki športski savez donese svoj Plan za 2002.  

5. Plan Saveza za 2002. godinu donosi se na osnovu prijedloga Plana za 2002. ZŠS-a, plana rada 
predsjednice Saveza te Pravilnika o raspodjeli proracunskih sredstava ZBS-a.  

Predsjednik Saveza Lidija Petrinovic Zekan  



 


